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Zápis číslo 5/2016 
ze zasedání Sportovní komise Rady města Milevska ze dne 24.10.2016 

 
 
 
 
Přítomni:        Jaroslav Kolář - předseda sportovní komise  

Hana Kutišová – člen sportovní komise  

MVDr. Lukáš Dolejš – člen sportovní komise 

  Ing. František Franěk  –  člen sportovní komise 

Jaroslav Peták – člen sportovní komise       

Karel Reiniš – člen sportovní komise 

Ing. František Koutník – člen sportovní komise 

                        Marie Šťastná – člen sportovní komise 
 
 
Dále přítomni:  Miloslav Skalický - předseda FC ZVVZ Milevsko  

                          Zdeněk Pávec – zástupce společnosti SPOS, s. r. o. 

 

       
 

Jednání: 
 

 
 

1) V úvodu zasedání předseda Sportovní komise Rady města Milevska Jaroslav Kolář 
přivítal všechny přítomné.  

2) Sportovní komise Rady města Milevska (dále jen „SK RMM“) schválila program 
dnešního jednání. 

3) Předseda SK RMM přivítal hosty pana Miloslava Skalického a pana Zdeňka Pávce. 
4) Členové SK RMM si prohlédli letní stadion v Milevsku.  

 



5) Po prohlídce budov na letním stadionu upozorňuje SK RMM na havarijní stav 
betonového povrchu podesty u vstupu do starých šaten – hrozí nebezpečí úrazu 
uživatelů (zejména fotbalová mládež). 

6) V rámci nedostatku vody pro zálivku rekonstruovaného nového travnatého hřiště 
doporučuje SK RMM vybudování vrtu vzdáleného cca 10 m od stávající nádrže. 
Došlo by i ke snížení nákladů na zálivku fotbalového hřiště. 

7) SK RMM doporučuje opětovně zažádat z dotačních titulů o výměnu oken a celkové 
zateplení budov, instalaci kolektoru na ohřev vody na letním stadionu. 

8) SK RMM požaduje zvýšit administrativními pracovnicemi Městského úřadu 
Milevsko, zabývajícími se dotacemi,  kontrolu dotačních výzev ohledně investic do 
rekonstrukcí sportovních areálů (např. běžecký areál + atletické sektory). 

9) Na příští zasedání požaduje SK RMM přizvat zástupce Městské policie Milevsko, 
předsedu dopravní komise a zaměstnance Městského úřadu Milevsko, zabývající se 
dotacemi. 

10) Členové SK RMM byli seznámeni s dopisem od Českého shotbalového svazu. Tuto 
informaci z dopisu vzali na vědomí. 

11) SK RMM upozorňuje, že příprava dotačního programu na rok 2017 – materiál, není 
moc konkrétní. SK RMM doporučuje předat dotační program na posouzení SK RMM 
a předsedům jednotlivých sportovních klubů. 

12) Miloslav Skalický upozorňuje z důvodu zrušení oplocení, že FC ZVVZ přichází na 
vstupném o 45 000 Kč. Na tuto skutečnost bylo již upozorňováno na předešlých 
jednáních SK RMM. Ze strany města byla přislíbena kompenzace vstupného. 

13) Z jednání SK RMM  nevyplynula potřeba zpracovat samostatný materiál pro jednání 
Rady města Milevska. 
 

Zapsal: Bc. Martin Hroch, tajemník SK RMM 
      
 
 
                                                      Jaroslav Kolář v.r. 
                         předseda SK RMM 
 

 

 


